

《单词百科:seesaw是什么意思?seesaw怎么发音?seesaw的解释和用法》

英语单词seesaw是什么意思?seesaw怎么读?seesaw怎么发音?简答网为您整理了seesaw的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



seesaw怎么读

seesaw的读音:[si s , si s]

seesaw的意思

- 1、n.跷跷板，上下动；
- 2、adj.前后动的，交互的；
- 3、vt.使上下（来回）摇动；
- 4、vi.玩跷跷板，上下（来回）摇动；

seesaw的近义词

- 1、alternate adj. 轮流的; 交替的; 间隔的; 代替的;
- 2、fluctuate vi. 波动; 涨落;
- 3、oscillate vt. 使振荡, 使振动, 使动摇;
- 4、teeter v. 摇晃, 蹒跚; 上下动, 前后动; 犹豫不决; 使... 上下晃动;
- 5、teetertotter n. 跷跷板;

seesaw 的双语例句

- 1、Seesaw structure of subsurface temperature anomalies between the Barents Sea and the Labrador Sea.

在Barents海和Labrador海之间近地面温度异常的跷跷板结构。

- 2、Squeaking again. This time the culprit is the playground seesaw.

同样让人抓狂的还有孩子的尖叫声, 特别是他们在游乐场上极度兴奋时。

- 3、Some people find happiness in escaping the seesaw of fleeting gains and losses.

有人在超脱得失之后找到了幸福。

- 4、There was a longish period where her spirits were on a seesaw . Up and down.

有很长一段时间她的情绪时起时落, 时好时坏。

- 5、I like to play on the swing and he likes to play on the seesaw.

我喜欢玩?秋千而他喜欢玩跷跷板。

- 6、I'm fond of the shuttle cock , the seesaw and playing basketball. How about you?

我喜欢跳毽子、 玩跷跷板和打篮球, 你呢?

- 7、Prices have gone up and down like a seesaw this year.

今年的价格像跷跷板一样时涨时跌。

- 8、Seesaw effect is expected to show Real funds will flow into the stock market?

跷跷板效应有望显现炒房资金会流入股市 吗？

9、After two teams, launches the intense seesaw battle, the score is also rises alternately.

两队之后展开激烈的拉锯战, 比分也是交替上升.

10、The children are playing at seesaw.

孩子们在玩跷跷板.

11、My emotions continved to seesaw between peasu re and embarrassment.

我的情感继续在欣喜与窘迫中交替着.

12、The favorite activity is the seesaw, the ups and downs especially fun for them.

孩子们最喜欢的是跷跷板, 一上一下让他们感到特别开心.

13、The carefully balanced seesaw.

小心平衡的跷跷板.

14、The Empty Trick presents a kind of seesaw movement between the works and the viewers.

“空城计”上演了一场作品与观者之间的拉锯运动.

15、The Tokyo stock market seesawed up and down.

东京股市涨落不定.

16、There was a sandpit, a seesaw and a swing in the playground.

游乐场上有一处沙坑、一块跷跷板和一个秋千架.

17、...a seesaw price situation.

价格来回波动

18、Now the Latin Americans are on the other side of the seesaw, tilting towards the sky.

如今,拉美人却到了跷跷板的另一端, 快翘到天上去了.

以上是简答网为您整理的seesaw怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于seesaw的用法、seesaw的释义、seesaw的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/seesaw>

